
Generalforsamling i VKI mandag d. 24. marts 2025 
 

1. Valg af dirigent 
Flemming Kokholm 
 

2. Beretning af formandens formand 
Godkendt 
 

3. Regnskabets fremlæggelse 
Godkendt 
 

4. Indkomne forslag 
Ingen forslag 
 

5. Valg af medlemmer og suppleanter til repræsentantskabet 
Trine Vilsen er genvalgt 
 

6. Valg af revisor 
Tv-revision er genvalgt 
 

7. Evt 
  Hvad med cafeen? 

- Foreningerne kan leje det, når de har arrangementer og ellers kan man leje 
det, hvis man skal holde fest/fødselsdag. Vi ser gerne caféen forpagtet ud, 
men pt ingen seriøse henvendelser derom. 

 
 Bridgeklub 

- Har et ønske om at få nogle nye stole 
 
 Parkeringsområde 

- Der er et ønske om en større parkeringsplads, som kan gavne både hallen og 
skolen. Der er snak om den grønne plads, der ligger lige på den anden side 
af vejen. Der kommer en indbydelse til foreningerne fra skolen om et åbent 
hus, hvor man kan komme og høre, hvilke planer skolen har omkring det. 

 
Hal nr. 2 

- Et kæmpe ønske fra alle, især nu hvor der kommer et nyt byggeri mellem 
Langbrokrovej og landevejen. Det skaber flere brugere til hallen både fra 
skolen, men også i forhold til foreningerne og byens borgere.  

 
 Kunstudstilling 

- Hallen er i gang med at arrangere en kunstudstilling - mere information 
kommer senere. 

 
 Hvorfor er der ikke flere fremmødte til generalforsamling / repræsentantskabsmøde?  

- Måske er det for uoverskueligt, hvad repræsentantskabet er for noget. Til 
næste møde skal der indkaldes på en anden måde, for at se om man kan få 
flere til at dukke op.  


